
خبر کوتاهاخبار
پروتکل های بهداشتی در حدود ۷۵ درصد و کمتر از قبل رعایت می شود

روحانی: آغاز واکسیناسیون کرونا از این هفته

معاون امور جوانان وزیر ورزش و جوانان:

مشکلات و مطالبات جوانان انباشته شده است

شهردار تهران :

قیمت خرید یک رام قطار مترو به ۲۰۰ میلیارد تومان رسیده است

داد  نشان  این هفته  آمار  رئیس جمهور گفت: 
که پروتکل های بهداشتی در حدود ۷۵ درصد و از 

هفته قبل هم کمتر رعایت می شود.
روحانی  حسن  المسلمین  و  حجت الاسلام 
کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  جلسه  در  رئیس جمهور 
گفت: کرونا دیگر سن و سال نمی شناسد و دیدیم 
که اخیرا دو نفر از فوتبالیست ها را هم از ما گرفت.

راه  بهترین  امروز  اینکه  بیان  با  روحانی 
پیشگیری است و در روش های پیشگیری از جمله 
ماسک زدن، فاصله اجتماعی و کاهش ترددها یک 
اتفاق نظر وجود دارد، گفت: آماری که هفته پیش 
مطرح شد، نشان داد که یک مقدار پروتکل ها کمتر 
مراعات می شود و آمار این هفته هم نشان داد که 
پروتکل ها از هفته قبل هم کمتر رعایت شده است.

اهم اظهارات وی را در ادامه بخوانید؛
*} با اشاره به اهمیت درمان کرونا{: تا امروز 
است.  نداشته  موثری  و  قطعی  درمان  ویروس  این 
البته آن داروهایی که در دنیا می گویند موثر است 
را ما در ایران به دنبال ساخت و سازش رفته ایم و 

آن ها را در کشور داریم و به بیمارستان ها داده ایم.
در  واکسیناسیون  روند  آغاز  به  اشاره  با   {*
جهان{: اگر قرار بود روند رسیدن به واکسن سیر 
سال  دو  یا  یک  باید  احتمالاً  کند  طی  را  طبیعی 
این  تلفات  خاطر  به  اما  می کردیم  صبر  هم  دیگر 
و  داد  اضطراری  مجوز  بهداشت  سازمان  ویروس، 
شده  ساخته  دنیا  در  معروف  واکسن   ۷ تا   ۶ الان 
را در  نفر  اما ۸ میلیارد  است که مصرف می شوند 

دنیا بخواهیم واکسن بزنیم مدتها طول می کشد.
مردم  درصد   ۸۰ کشور  هر  در  اگر  حتی   *

و  بزرگ  کاری  باز  نیز  بزنند  واکسن  بخواهند 
در  هم  ما  دارد.  را  خود  مشکلات  و  است  طولانی 
عدد  به  نیاز  و  داریم  میلیونی   ۸۰ جمعیت  ایران 

قابل ملاحظه ای از واکسن داریم.
* امکانات تزریق واکسن به گونه ای نیست که 
شود،   انجام  واکسیناسیون  کار  روز  دو  یکی  ظرف 
باشد یکی دو روزه که  آماده  بر فرض واکسن  اگر 
امر  این  کرد.  تمام  را  واکسیناسیون  کار  نمی توان 

نیاز به شاید شش ماه زمان دارد.
آغاز  کشور  در  واکسیناسیون  هفته  این  از   *
می شود، قبل از ۲۲ بهمن و در همین هفته و طبق 
با  واکسیناسیون  کار  بهداشت  وزارت  اولویت های 
و  بیماری زمینه ای  افراد دارای  بعد  و  کادر درمان 

در  واکسن  محموله  از  بخشی  می شود.  آغاز  مسن 
ماه فوریه و بخشی دیگر در ماه مارس به دست ما 
این  فروردین  اوایل  تا  امیدواریم  که  رسید  خواهد 

واکسیناسیون انجام شود.
و  بهار  فصل  تا  که  امیدواریم  همچنین   *
به  و  شوند  آماده  هم  ایرانی  واکسن های  تابستان 

دست عموم برسند.
* اما حتی اگر این واکسیناسیون انجام شود 
ما بازهم باید بدانیم که لازم است تا یک سال آینده 
پروتکل های بهداشتی را باید رعایت کنیم؛ چرا که 
همچنان  و  نیست  صدردصد  واکسن  تاثیرگذاری 

باید مراقبت ها انجام شود.
* امر واکسیناسیون نباید موجب شود که ما در 

بگوییم  و  بازهم دچار عادی سازی شویم  برابر کرونا 
الحمدلله واکسن رسید و یکی دو ماه دیگر نوبت ما 

می شود و دیگر لازم نیست رعایتی انجام دهیم.
و  مشکلات  وجود  با  خوبی  بسیار  کار   *
سختی ها انجام گرفت. در ماه فوریه این واکسن ها 
به دست ما می رسد و یک بخشی هم در ماه مارس 
می رسد. ما قبل از عید واکسیناسیون را بطور قابل 
که  افرادی  برای  مختلف  مراحل  در  ملاحظه ای 
مسن هستند و بیماری زمینه ای دارند و همچنین 
کادر درمان، آغاز می کنیم تا در اوایل فرودین این 

کارها انجام بگیرد.
شود  فراهم  شرایطی  آینده  سال  امیدوارم   *
که بعد از فصل بهار و زمانی که به فصل تابستان 
می رسیم، واکسن های داخلی هم به دست ما برسد. 
احتمال دارد واکسن پاستور در بهار به دست برسد 
و سپس واکسن رازی و برکت را هم داشته باشیم.

* البته حتی اگر همه واکسن ها آماده و تزریق 
زمان  ماه   ۶ واکسیناسیون  اینکه  دلیل  به  شود، 
می برد و اثر واکسن ها صد در صد نیست و در دو 
مرحله این کار انجام بگیرد، ما باید تا یکسال آینده 
خودمان را آماده کنیم برای اینکه همه پروتکل ها 
را مورد مراعات قرار دهیم تا اینکه از این خط عبور 

کنیم و مشکلی برای کشور نباشد.
و  رسانه ها  جمعی،  ارتباط  وسایل  همه  از   *
همچنان  همچنان  که  می خواهم  سیما  و  صدا 
اعلام  هفته  این  وقتی  بدهیم.  مردم  را  هشدارها 
تبدیل  نباید  واکسیناسیون شروع شد  می شود که 
یک  طی  باید  را  پروتکل ها  شود.  سازی  عادی  به 

مدت طولانی مراعات کنیم.

معاون امور جوانان وزیر ورزش و جوانان گفت: 
شده  انباشته  آنقدر  جوانان  مطالبات  و  مشکلات 
از  کوچکی  بخش  هم  باز  کنیم  کار  چقدر  هر  که 
مطالبات و مشکلات جوانان را می توانیم حل کنیم.

استاندار  با  دیدار  در  تندگویان  مهدی  محمد 
و  ورزش  وزارت  اقدامات  به  اشاره  با  هرمزگان، 
جوانان در دولت یازدهم و دوازدهم، گفت: وزارت 
به  بجا گذاشته  ورزش و جوانان رکوردهای خوبی 
تحویل  مصنوعی  چمن  زمین   ۲۵۰۰ که  طوری 
مردم داده و تعداد زیادی خانه های ورزش روستایی 
گفت  باید  و  است  کرده  احداث  کشور  سراسر  در 
تحول در حوزه عمران ورزش با حضو دکتر سلطانی 

فر رقم خورده است.
معاون امور جوانان با تشکر از اقدامات استان 
زمان  از  کرد:  تصریح  جوانان،  حوزه  در  هرمزگان 
حضور آقای امیاری، حوزه جوانان استان هرمزگان 
جایگاه پیدا کرد و شکل گرفت و اعتبارات خوبی در 
اختصاص  سمن ها  طرح های  برای  تسهیلات  بحث 

یافت.
استان  طلاق  و  ازدواج  آمار  به  تندگویان 
هرمزگان اشاره کرد و گفت: خوشبختانه در ۹ ماه 
اول امسال نسبت به زمان مشابه سال قبل حدود 
درصد   ۴ حدود  و  ازدواج  ثبت  افزایش  درصد   ۵
بی  که  داشتیم  استان  این  در  طلاق  ثبت  کاهش 

سابقه است.
وی به شکل گیری مجمع ملی جوانان اشاره 
این  ایجاد  این مجمع و  افزود: شکل گیری  کرد و 
هزینه های  جوانان  برای سمن های  قانونی  ظرفیت 
از  استانداران  امیدواریم  که  داشت،  دولت  برای 
و  کشور  توسعه  برای  را  بهره  نهایت  ظرفیت  این 
بازوی  جوانان  سمن های  ببرند.  مردم  به  خدمت 
دولت هستند و باید بتوانند در استان ها پایش های 
مورد نیاز را انجام دهند تا با طرح آنها در ستادهای 
مناسب  مصوبات  گرفتن  و  امور جوانان  ساماندهی 
برای حل مشکلات جوانان قدم های خوبی برداشت. 
جوانان سمن ها بخشی از مدیریت و کار را در این 
که  می کنند  کسب  تجربه  و  می گیرند  یاد  پروسه 
امیدوارم دستگاه های مختلف در عملکرد و اجرای 

این حوزه همکاری و کمک کنند.

معاون امور جوانان با اشاره به ارائه تسهیلات 
فنی اعتباری در حوزه اشتغال و کارآفرینی توسط 
معاونت امور جوانان وزارت ورزش و جوانان، گفت: 
مهارت های  موضوعات  در  کار  این  با  امیدواریم 
خوبی  گام های  هم  اشتغال  توسعه  برای  عمومی 

برداشته شود.
جمعه  امام  با  دیدار  در  همچنین  تندگویان 
بندرعباس گفت: در چند سال اخیر کارهای خوبی 
و  مشکلات  اما  شده  انجام  در  جوانان  حوزه  در 
انباشته شده که هر چقدر  آنقدر  مطالبات جوانان 
و  مطالبات  از  کوچکی  بخش  هم  باز  کنیم  کار 
چند  در  کنیم.  می توانیم حل  را  جوانان  مشکلات 
سال اخیر در حوزه سمن ها با رویکرد حل آسیب ها 
مشکلات  از  بخشی  بتوانند  تا سمن ها  شدیم  وارد 
استان ها و گرفتاری های مردم را حل کنند در عین 
حال رشد خوبی هم در تعداد تشکل ها داشتیم و از 
زیر ۱۰۰ تشکل در سال ۹۲ به حدود ۳۵۰۰ تشکل 

فعال در حال حاضر رسیده ایم.
وی به کارهای عملیاتی و داوطلبانه سمن های 
فرامین  از  اطاعت  در  افزود:  و  کرد  اشاره  جوانان 
مقتم معظم رهبری و کمک مومنانه، با شعار کمک 
مومنانه، همت جوانانه ورود کردیم و با پایشی که 
اعلام کردیم.  استان سهمیه  برای هر  دادیم  انجام 
در حای که پیش بینی ما برای ماه مبارک رمضان 
پوشش ۲۲۰ هزار خانوار بود اما سمن های جوانان 
در پایان ماه مبارک رمضان ۴۵۰ هزار خانوار را با 
پوشش  تحت  مردم  و  خیرین  ظرفیت  از  استفاده 
تعطیل  و  دارد  ادامه  هنوز  کار  این  که  دادند  قرار 

نشده است.

تندگویان به راه اندازی پویش جوانان مدافعان 
ساامت عزاداران اشاره کرد و افزود: در این پویش 
نیز که به دستور مقام معظم رهبری صورت گرفت، 
اقدام  اهدای  خون،  نذر  موضوعات  در  سمن ها 

بهداشتی و … کارهای بزرگی انجام دادند.
وی به ایجاد ساختار قانونی سمن های جوانان 
جوانان  ملی سمن های  مجمع  و  استانی  مجامع  و 
جوانان  سمنهای  ساختار  گفت:  و  کرد  اشاره 
نهاد  یک  به  جوانان  ملی  مجمع  و  شده  مشخص 

عمومی قانونی در کنار دولت تبدیل شده است.
معاون امور جوانان به طرح سرباز معارت اشاره 
کرد و افزود: با توجه به تاکید مقام معظم رهبری به 
مهارت آموزی سربازان، به صورت داوطلبانه به این 
موضوع ورود کردیم و بحث آموش سربازان را در 
دو حوزه مهارت های زندگی و مهارت های اشتغال 

بر عهده گرفتیم و در ۱۶ استان اجرا کردیم.
پایانی  ماه   ۶ امریه  موضوع  به  همچنین  وی 
مقام  دستور  به  جوانان  سمن های  فعالان  خدمت 
معظم رهبری اشاره کرد و گفت: این اعتباری که 
رهبر معظم انقلاب به سمن های جوانان بخشیدند 
عضو  که  سربازهایی  و  است  ارزشمند  بسیار 
شرایط  که  صورتی  در  هستند  جوانان  سمن های 
سهمیه  این  از  می توانند  باشند  داشته  را  امریه 

استفاده کنند.
در استان ها و مسئولان نیز نگرش به جوانان 
عوض شود. در انتصابات به جوانان توجه نمی شود 
مجمع  در  ماست.  مطالبات  جزو  موضوع  این  که 
عضو  فقط  سال   ۱۲ اسلامی  کشورهای  جوانان 
بودیم و هیچ جایگاهی نداشتیم اما با کارهایی که 
انجام دادیم سال گذشته در انتخاباتی که ۵۳ کشور 
حضور دارند علی رغم فشارهای عربستان ۴۳ رأی 
این  مقامی  قائم  کرسی  همچنین  و  کردیم  کسب 

مجمع را کسب کردیم.
گردشگری  طرح  کرد:  تصریح  تندگویان 
به مجمع جوانان کشورهای  را  اسلامی  کشورهای 
را  آن  دبیرخانه  درخواست  و  کردیم  ارائه  اسلامی 
دادیم که متأسفانه کرونا کار را خراب کرد. باید از 
این ظرفیت ها استفاده کنیم و امیدوارم این استان 
بعد از دوران کرونا بتواند یکی از پتانسیل های ما در 

این زمینه باشد.
وی در دیدار دیگری با مجمع جوانان استان 
زمان  از  افزود:  هرمزگان  سمن های  منتخب  و 
مدیرکلی امیاری اتفاقات مشهود وخوبی در استان 
است.  افتاده  وجوانان  ورزش  در دوحوزه  هرمزگان 
استان  در  موجود  مشکلات  و  مسائل  از  خیلی 
هرمزگان مشابه سایر مشکلات در استان های دیگر 

کشور است.
خانه  احداث  به  اشاره  با  جوانان  امور  معاون 
استان ها  در  جوان  خانه  احداث  برای  گفت:  جوان 
حمایت  و  همت  و  تلاش  با  مدیران  از  بسیاری 
سال  از  و  نموده اند  احداث  را  خانه  این  وزارتخانه 
آینده نیز مشکل اعتبار بودجه احداث خانه جوان 
رفع خواهد شد. همانطور که مشکل قانونی احداث 
رفع شد مشکل  و تلاش  پیگیری ها  با  خانه جوان 
بودجه و اعتبارات هم رفع می گردد تا خانه جوان 

تعیین تکلیف شود.
وی با بیان اینکه درخواست پایش درخصوص 
همه  کرد:  بیان  داریم،  را  جوانان  مجمع  اشتغال 
برای  خوبی  بسیار  نماینده  می توانند  تشکل ها 
همه  مطالبات  پیگیر  و  باشند  استان ها  جوانان 

جوانان استان باشند.
اخیر  سال های  در  اینکه  بیان  با  تندگویان 
جوانان  سمن های  ملی  مجمع  جایگاه  برای  دولت 
کمک های زیادی کرده است، اظهار کرد: ماهم هر 
قطعاً  کنیم  کوتاهی  و  کمبود  احساس  که  جایی 
پیگیری های لازم را در جهت رفع آن انجام خواهیم 

داد.
یک  جوانان  مجمع  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
تعریفی از عملکرد خود برای جوانان استان داشته 
باشند، افزود: از تشکل ها انتظار داریم نقشه راهی 
بلند مدت خود ترسیم  برنامه ها و هدف های  برای 
چشم  و  ببرند  بالاتر  را  خود  جایگاه  تا  نمایند 

اندازه ای بزرگ تری را دنبال کنند.
امیدواریم  اینکه  بیان  با  جوانان  امور  معاون 
به زودی مشکل ثبت و صدور مجوزهای خانه های 
جوانان رفع شود، بیان کرد: در سال جدید با ابلاغ 
قانون جدید وزارت ورزش و جوانان، مشکلات رفع 

می شود.

قطار  رام  یک  خرید  قیمت  افزایش  به  اشاره  با  تهران  شهردار 
گفت:  آن  داخلی  تولید  برای  ریزی  برنامه  و  تومان  میلیارد  به ۲۰۰ 
پیشنهاد می کنم خودروسازان برای تولید اتوبوسهای برقی با شهرداری 

همکاری کنند.
 ۱۱۰ از  برداری  بهره  آئین  در  تهران  شهردار  حناچی  پیروز 
اصلی ترین  عمومی  حمل ونقل  ناوگان  مینی بوس  و  اتوبوس  دستگاه 
و  خواند  ترافیک  و  آلودگی  موضوع  را  کلانشهرها  شهرداری  مشکل 
گفت: معمولاً برنامه های میان مدت و بلند مدتی برای حل آن وجود 
دارد اما در کشور ما به دلیل نبود تأمین منابع مالی پایدار و کم عارضه 
با مشکل مواجه هستیم و به همین دلیل به شهرداران می گویند شهر 
را آنطور که می توانید اداره کنید. وی افزود: دو لایحه مهم در مجلس 

در دستور کار است و می تواند این مشکل را حل کند.
بی  با  نکنیم  را حل  موضوع  این  اگر  اینکه  به  اشاره  با  حناچی 
انضباطی امور شهر مواجه می شویم، اظهار داشت: عدم پرداختن به 
بزرگترین  مساله  این  و  می کند  رانت  تولید  مساله  این  قانونی  ابعاد 

صدمه را به نظام مدیریت شهری وارد خواهد کرد.
برنامه جامع کاهش آلودگی هوای تهران  اینکه  با اشاره به  وی 
که ۱۹ دستگاه باید همکاری کنند در حال انجام وظایف خود است، 
استناد به وضعیت هوا در آذر و دی ماه را بی انصافی خواند و گفت: 
نمودار ۱۰ ساله آلودگی هوای تهران حاکی از کاهش آلاینده ها است 
و اگر این نقشه راه به درستی دنبال شود بر این مشکل فائق می آییم 

اما برای حل آن نیازمند یکپارچگی در تصمیمات هستیم.
شهردار تهران با بیان اینکه توسعه بزرگراه ها و راه ها در خارج از 
حدود دستور برنامه های جامع توسعه کلانشهرها را کنار گذاشته ایم، 
ابراز داشت: تئوری ها نشان می دهد، ایجاد بزرگراه ها به ایجاد تقاضای 
بیشتر سفر دامن میزند و برای زیست پذیر کردن شهر باید به سمت 
نقل  و  حمل  توسعه  سواری،  دوچرخه  و  پیاده  مسیرهای  توسعه 
عمومی، استفاده از حداکثر خودروهای برقی و کاهش خودروهای با 

سوخت فسیلی اقدام کرد.
به  پرداختن  اهمیت  و  موجود  اقتصادی  شرایط  مقایسه  به  وی 
این موضوع حاکمیتی اشاره کرد و گفت: حاکمیت همانطور که برای 

بهداشت و درمان مردم هزینه می کند باید برای توسعه حمل و نقل 
عمومی هم هزینه کند.

حناچی با اشاره به اینکه قبل از کرونا روزانه ۵ میلیون سفر از 
به  کرد:  اعلام  می گرفت،  عمومی صورت  نقل  و  وسایل حمل  طریق 
صورت روزانه در مترو ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار نفر سفر و اتوبوسرانی 
با وجود مشکلات ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار نفر سفر در روز را مدیریت 
می کردند. موضوعی که روزانه ۵ میلیون نفر درگیر آن هستند به طور 
قطع حاکمیتی است و شهرداری ها باید از منابع عمومی برای مدیریت 

آن استفاده کنند.
وی با بیان اینکه در میانه سال های ۹۰ تا ۹۹ بودجه شهرداری 
کاهش یافته است، توضیح داد: سال ۹۰ بودجه شهرداری معادل ۷.۷ 
میلیون دلار بوده و در سال ۹۹ این بودجه در اثر نوسانات اقتصادی 

به معادل ۱.۵ میلیون دلار رسیده است.
این  این مساله در کنار سیاست هایی که در  ادامه داد:  حناچی 
دیگر  کردیم،  ادعا  اینکه  مثل  کردیم  دنبال  شهری  مدیریت  دوره 
شهر نمی فروشیم، پروانه دستی صادر نمی کنیم، در کنار این شرایط 

اقتصادی در کاهش کسب درآمد شهرداری مؤثر بوده است.
اینکه در سال ۹۰ چیزی حدود ۲۸  به  اشاره  با  تهران  شهردار 
هزار و ۶۶۵ پروانه ساخت و ساز صادر شده و در سال ۹۸ این رقم 
به ۹ هزار و ۳۳۲ پروانه رسیده و معادل ۱۸ میلیون متر مربع پروانه 
مسکونی در سال ۹۰ بوده است که در سال ۹۸ به نیم میلیون رسیده 
است، افزود: این در حالی است که هزینه احداث مترو در سال ۹۰ 
معادل ۵۲ میلیارد در هر کیلومتر بوده و در سال ۹۹ این عدد به هزار 

میلیارد یعنی ۱۹ برابر تبدیل شده است.
وی خاطرنشان کرد: قیمت یک رام قطار ۴ میلیون و ۸۰۰ هزار 
دلار است، اما این عدد به دلیل نوسانات ارزی در حال حاضر قیمتش 

به ۲۰۰ میلیارد تومان رسیده است.
و  قیمت ها  افزایش  این  وجود  با  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
کاهش درآمدها در این دوره همان طور که قول داده بودیم تمامی 
اتمام می رسد و برای چندین خط اصلی  به  موارد خط ۶ و ۷ مترو 
پایانه ایجاد شده است. اظهار داشت: این مساله از این جهت مهم است 

که اگر قطاری پایانه نداشته باشد این قطارها در تونل پارک می شود 
و سرویس و اورهال کردن آن مشکل است.

آینده  سال  اوایل  تا  مترو  باقیمانده  ایستگاه   ۱۰ داد:  ادامه  وی 
امروز بخش دوم  اینکه  به  اشاره  با  برداری می رسد. حناچی  بهره  به 
تومان  میلیارد  ارزش ۴۸۰  به  که  داخلی  با خودروساز  که  قراردادی 
بسته شده به بهره برداری می رسد گفت: خوشحالم که برای تأمین 

اتوبوس های برقی هم این همکاری را ادامه دهیم.
وی ادامه داد: در شرایط تحریم برای ما هم به جهت انتقال پول 
و واردات کالا شرایطی خاصی برای ما به وجود آمد و تصمیم گرفتیم، 
اولین بخش قطار را  تولید کنیم و هفته جاری  را  قطار شهری ملی 

رونمایی می کنیم.
شهردار تهران اظهار داشت: پس از این نیز سفارش حداقل بیش 
در  اتفاق  این  که  داشت  خواهیم  دولت  حمایت  با  را  واگن   ۱۰۰ از 

شرایط تحریم از موارد تبدیل تهدید به فرصت است.
وی ادامه داد: نوسازی تاکسیرانی تهران هم با روش تعویض و 
بازسازی تاکسی ها در حال انجام است که بخشی از آن امروز رونمایی 

می شود و همین طور هزینه اورهال ۳۱ رام قطار تأمین شده است.
به گفته وی برای اولین بار با استفاده از تبصره ۱۷ و ۱۸ قانون 
برنامه و بودجه ورود بخش خصوصی برای حمل و نقل عمومی قابل 

تعمیم شده است.

استاندار تهران خبر داد:
مجوزی برای ورود به شهر های ممنوعه 

صادر نمی شود
محسنی بندپی درباره محدودیت های تردد 

و خروج از تهران توضیحاتی داد.
انوشیروان محسنی بند پی استاندار تهران 
در جمع خبرنگاران اظهار کرد: طبق اعلام پلیس 
و  مازندران  گیلان،  استان  سه  به  ورود  راهور 
تقریبا  که  نقاطی  و  شهر  کلان  چند  و  گلستان 
بحرانی هستند مثل کیش، قشم، مشهد، اصفهان 

تردد پلاک های غیر بومی ممنوع است.
وی در پاسخ به اینکه خروج از تهران ممنوع 
این  مقصد  به  تهران  از  نه، گفت:خروج  یا  است 
سامانه  در  مجوزی  هیچ  و  است  ممنوع  شهر ها 

صدور مجوز صادر نخواهد شد.

در حاشیه برگزاری لیگ فوتبال کودکان آینده ساز 
شهر تهران به میزبانی منطقه 1۲ برگزار شد:

مراسم یادبود زنده یاد مهرداد میناوند، 
قهرمان پیشین تیم ملی ایران

شهردار منطقه ۱۲ از برگزاری مراسم یادبود 
ملی  تیم  پیشین  عضو  میناوند،  مهرداد  زنده یاد 
کودکان  فوتبال  لیگ  برگزاری  حاشیه  در  ایران 
آینده ساز شهر تهران که به میزبانی منطقه ۱۲ 

برگزار می شود، خبر داد.
سعادتی،  علی محمد  امتیاز،  گزارش  به 
از  دلیل  به  تأسف  ابراز  ضمن  منطقه  شهردار 
ایران در  بازیکن سابق تیم ملی  دست دادن این 
از  ایشان  گفت:  کووید-۱۹  بیماری  به  ابتلا  اثر 
چهره های دوست داشتنی و محبوب مردم بود و 
یاد و خاطره اش همواره در ذهن این شهر باقی 
خواهد ماند.سعادتی با اشاره به برگزاری مراسم 
که  میناوند  مهرداد  درگذشت  برای  یادبودی 
افزود:  بود،  نیز  پرسپولیس  تیم  پیشین  بازیکن 
طی این مراسم، تیم های شرکت کننده که از بین 
پیراهن  حاضر،  مسؤولان  و  بودند  کار  کودکان 
منقش به تصویر زنده یاد میناوند را امضا کردند تا 
از طرف شهرداری منطقه ۱۲ به خانواده محترم 
آن مرحوم تقدیم شود؛ همچنین در پایان همه 
احترام  ادای  ایشان  به  گل  اهدای  با  بازیکنان 
کردند. وی سپس با بیان این مطلب که دومین 
آینده ساز  کودکان  فوتبال  لیگ  که  است  سالی 
ادامه  می کنیم،   برگزار  تهران  قلب  در  را  شهر 
را  دختران  داژبال  لیگ  دوره  اولین  امسال  داد: 
نیز داشتیم که این رویدادها فرصت مغتنی برای 
و  کودکان  میان  از  برتر  استعدادهای  شناسایی 
نوجوانان مستعد است.شهردار قلب طهران ضمن 
ابراز قدردانی از مسؤولان سازمان ورزش تهران 
رویدادهای  این  برگزاری  برای  مساعدت  در 
شهر  تاریخی  منطقه  در  ما  کرد:  بیان  ورزشی 
تهران امیدواریم با انجام چنین اقداماتی به سهم 
خود بتوانیم آینده ای روشن تر برای کودکان شهر 
هفته  این  مسابقات  همه  است  بسازیم.گفتنی 
لیگ کودکان آینده ساز به احترام زنده یاد میناوند 

با یک دقیقه سکوت آغاز شد.

زمان آغاز واکسیناسیون کرونا
جزئیات تولید واکسن مشترک ایران 

و روس
سخنگوی سازمان غذا و دارو، به زمان آغاز 
اولین محموله  ورود  از  بعد  کرونا  واکسیناسیون 
واکسن روسی به کشور اشاره کرد و توضیحاتی 
در مورد دسترسی گروه های مختلف به واکسن 

ارائه داد.
روند  از  جزئیاتی  به  جهانپور،  کیانوش 
توزیع اولین محموله واکسن روسی اشاره کرد 
و گفت: اولین محموله شامل چند ده هزار دوز 
کمیته  اعلام  زمان  تا  که  است  روسی  واکسن 
صورت  تزریقی  هیچ  واکسیناسیون،  اجرایی 

نمی گیرد.
رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی 
نمونه  انجام  بر  تاکید  با  بهداشت،  وزارت 
وارداتی،  واکسن  محموله  اولین  از  برداری 
واکسن های  از  برداری  نمونه  انجام  افزود: 
وارداتی حداقل برای اولین محموله، قاعده کار 

است و می بایست انجام شود.
جهانپور ادامه داد: کار تزریق بعد از اعلام 
نظر  زیر  که  واکسیناسیون  اجرایی  کمیته 
دارد،  قرار  بهداشت  وزارت  بهداشتی  معاونت 

آغاز می شود.
واکسن  از  نخست  محموله  وی،  گفته  به 
تزریق  اولویت  در  گروه های  برای  وارداتی 
سالمندان  و  درمان  کادر  شامل  که  شد  خواهد 

آسایشگاه ها و جانبازان خواهد بود.
سخنگوی سازمان غذا و دارو، در پاسخ به 
این سوال که آیا واکسن کرونا از سایر کشورها 
از  واکسن  واردات  افزود:  شد،  خواهد  وارد  نیز 
سایر کشورها در برنامه وزارت بهداشت و سازمان 
غذا و دارو قرار دارد، اما آنچه مسلم است اینکه 
فعلًا واکسن روسی به تأیید سازمان غذا و دارو 
رسیده است. جهانپور در خصوص میزان واردات 
قرارداد خرید مستقیم  از روسیه، گفت:  واکسن 
اما،  است.  واکسن  دوز  میلیون  دو  روسیه  از  ما 
است،  شده  منعقد  که  ای  تفاهمنامه  اساس  بر 
تولید مشترک واکسن با طرف روسی در دستور 
کار قرار دارد. وی ادامه داد: بر اساس برنامه ای 
محل  از  است،  کرده  تهیه  بهداشت  وزارت  که 
خرید مستقیم واکسن، کادر درمان و سالمندان 
آسایشگاه ها و جانبازان و در ادامه سایر سالمندان 

بر اساس اولویت ها واکسینه خواهند شد.
کرده ایم  بینی  پیش  گفت:  جهانپور 
و  از طریق خرید مستقیم  اولویت  در  گروه های 

کووکس، واکسینه شوند.
کووکس،  طریق  از  است  قرار  افزود:  وی 

۱۶.۸ میلیون دوز واکسن وارد کنیم.
اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
برنامه  ادامه  داد:  ادامه  بهداشت،  وزارت  رسانی 
واکسیناسیون از طریق تولید داخل تکمیل شود.
آغاز  زمان  خصوص  در  جهانپور 
روسی،  واکسن  محموله  اولین  با  واکسیناسیون 
گفت: بعد از انجام نمونه برداری و ابلاغ کمیته 
آینده کار  اجرایی واکسیناسیون، ظرف روزهای 
تزریق واکسن برای گروه های در اولویت را آغاز 

خواهیم کرد.

کوچه های انقلاب در محلات شمال 
تهران برپا شد

کوچه های انقلاب با هدف زنده نگه داشتن 
یاد و خاطره روزهای پیروزی انقلاب با مشارکت 

شهروندان در محله های شمال تهران برپا شد
سجادی  عباس  سید  امتیاز،  گزارش  به 
این  شهرداری  فرهنگی  و  اجتماعی  امور  معاون 
منطقه با بیان مطلب فوق اظهار کرد: به مناسبت 
برنامه  ده  از  بیش  فجر  مبارک  دهه  گرامیداشت 
فرهنگی، اجتماعی، هنری و... در سطح محلات ۲۷ 
گانه شمال تهران در حال اجراست که از این بین 
با مشارکت اهالی، طرح کوچه های انقلاب در هر 
محله با آذین بندی، توزیع شیرینی و شربت و نصب 
انقلاب  پیروزی  روزها  از  هایی  روزنامه  و  تصاویر 
اجرا شد. سجادی برپایی کاروان آینده روشن ویژه 
پیروزی انقلاب را برنامه دیگری دانست که از ابتدای 
دهه مبارک فجر در محلات شمال تهران در حال 
حرکت است و با اجرای سرود، مسابقه و برنامه های 
متنوع فرهنگی، شادی و نشاط را در محلات به 
ارمغان می آورد و در روز ۲۲ بهمن ماه نیز با اجرای 
برنامه ویژه میزبان شهروندان شمال تهران خواهد 
بود. معاون شهردار منطقه یک افزود: امسال ۱۱ 
ایستگاه فرهنگی در نواحی منطقه یک برپا شده 
است که به پخش سرود، توزیع پرچم و بادکنک، 
او  پردازد.  می  و...  نقاشی  مسابقه  نویسی،  خودرو 
برپایی تور گردشگری بازدید از حسینیه جماران 
این دهه  برنامه های  از دیگر  را  )ره(  امام  بیت  و 
بازدید از حسینیه جماران و  عنوان کرد و گفت: 
بیت امام)ره( به مناسبت دهه فجر انقلاب اسلامی 
با رعایت پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری 
اجتماعی با هدف آشنایی با روایت زندگی معمار 
بزرگ انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی )ره( از  
۱۸ الی ۲۱ بهمن ماه برگزار می شود که علاقمندان 
می توانند برای شرکت در این بازدید با شماره تلفن 
بازدید  سجادی  بگیرند.  تماس   ۰۹۳۶۰۰۶۶۷۰۳
از خانواده شهدای انقلاب، برپایی زنگ انقلاب در 
فضای مجازی، اجرای مسابقه کتابخوانی با موضوع 
گانه  ...در سطح محلات ۲۷  و  صعود چهل ساله 

منطقه یک را از دیگر برنامه ها دانست.

همزمان با دهه مبارک فجر انجام شد؛
 برگزاری جشنواره فرهنگي و هنري  

»گام دوم انقلاب« در منطقه 1۵
جشنواره فرهنگي و هنري  »گام دوم انقلاب«  
به مناسبت فرا رسیدن سالگرد پیروزي  شکوهمند 

انقلاب اسلامي در منطقه ۱۵ آغاز به کار کرد.
به گزارش امتیاز، وحیدرضا انارکی محمدی 
شهردار منطقه ضمن تبریک فرا رسیدن چهل و 
دومین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی 
گفت: انقلاب اسلامی را باید سرآغاز تحولات بزرگ 
و بنیادین در ایران، منطقه، جهان اسلام و جهان 
غیراسلام دانست.رهبر کبیر انقلاب اسلامی حضرت 
امام خمینی)ره( از انقلاب اسلامی با عناوینی چون 
»معجزه قرن« و »انفجار نور« یاد کرده و همین 
انقلاب  بزرگی  و  عظمت  توصیف  برای  کلمات 
دهه  اینکه  به  اشاره  با  می کند.او  کفایت  اسلامی 
فجر و فرا رسیدن سالروز پیروزی انقلاب اسلامی، 
انقلاب اسلامی و  بازخوانی  برای  فرصت مغتنمی 
دستاوردهای آن در حوزه های گوناگون می باشد، 
هنري   و  فرهنگي  جشنواره  راستا  این  در  افزود: 
نویسی،  انقلاب« در سه بخش خاطره  »گام دوم 
شعر انقلابی و خوش نویسی با مشارکت اداره کل 
رفاه، تعاون و خدمات اجتماعي منطقه ویژه پرسنل 
و خانواده های آنها آغاز شده است. محمدی افزود: 
مفاهیم آثار مي بایست  در پاسخ به مطالب ذکر 
شده در بیانیه رهبر معظم انقلاب  باشد و  به کلیه 
آثار پذیرفته شده در مسابقه گواهینامه حضور در 
مسابقه اهدا خواهد شد. شهردار منطقه در ادامه به 
تشریح ویژه برنامه های حوزه مقاومت بسیج منطقه 
پرداخت و گفت: برگزاری مسابقات تهیه روزنامه 
دیواری با موضوع انقلاب،  کتابخوانی به محوریت 
کتاب » صعود چهل ساله«، برپایی نمایشگاه عکس 
شهرداری،  ساختمان  در  انقلاب  شهدای  تصاویر 
بازدید از خانواده های معظم شهدای انقلاب ساکن 
منطقه، عطرافشانی و غباروبی مزار شهدای انقلاب 
و نصب ۵۰۰ بنر با موضوع انقلاب در معابر سطح 

منطقه از جمله این اقدامات است.

شهردار منطقه 19 :
ضرورت حمایت از اقدامات خیرانه و 

حمایتی در محلات کم برخوردار
مراسم  در  حضور  با   ۱۹ منطقه  شهردار 
افتتاح مرکز خیریه زنده یاد  مهندس علی لیاقت 
و خدمات  خیرانه  اقدامات  از  بر ضرورت حمایت 
حمایتی در محلات کم برخوردار شهر تهران تأکید 

کرد.
آیین  طی  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
افتتاح این مرکز که به منظور ارائه خدمات خیرانه 
در سه بخش درمانی، آموزشی و فرهنگی راه اندازی 
شده است، ضمن تشکر از این اقدام خداپسندانه 
را در محلات کم برخوردار  ایجاد چنین مراکزی 
از مطالبات و نیازهای ضروری شهروندان منطقه 
دانست و بر لزوم توسعه خدمات حمایتی و خیرانه 
تأکید کرد.  این مسئول انجام فعالیت های خیرانه را 
کاری ماندگار و دارای اجر اخروی دانست و از بانی 
این مرکز به دلیل انتخاب این منطقه جنوبی برای 
ارائه خدمات خیرانه تقدیر کرد و افزود: ارائه خدمات 
خدمات  بویژه  منطقه  این  شهروندان  به  پزشکی 
دندانپزشکی که هزینه های سنگینی دارد و عمدتاً 
نیز تحت پوشش بیمه های درمانی نیستند، بسیار 

مثمر ثمر و مورد رضایت شهروندان خواهد بود.
به گفته توکلی در راستای رفع کمبود امکانات 
بزودی شاهد کلنگ زنی  نیز  این منطقه  درمانی 
با  که  بود  خواهیم  منطقه  بیمارستان  نخستین 
اختصاص زمینی به مساحت تقریبی ۱۰ هزار متر 

مربع در غرب منطقه احداث خواهد شد.
او همچنین در حاشیه این مراسم به بخشی 
از خدمات حمایتی شهرداری این منطقه بویژه در 
گفت:  و  کرد  اشاره  منطقه  برخوردار  کم  محلات 
در همین راستا خدمات مختلفی در طول سال با 
حمایت های خیرین صورت گرفته که اهدای غذا، 
، نذر فرهنگی و  بسته های حمایتی و بهداشتی 
خدمات سلامت محور رایگان از جمله آن ها بوده 

است.
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